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Vragen van het lid Alkaya (SP) aan de Minister van Financiën over het 
mogelijk faillissement van SecurCash (ingezonden 8 januari 2019). 

Vraag 1
Hoe vindt u dat het proces rondom de faillissementsaanvraag van SecurCash 
verloopt?1 

Vraag 2
Heeft u voorafgaand aan de aanvraag berichten ontvangen dat er problemen 
bij SecurCash zijn? 

Vraag 3
Welke rol heeft De Nederlandsche Bank (DNB) gespeeld in aanloop naar de 
faillissementsaanvraag? Waarom waren zij al bezig met «het faillissement in 
goede banen te leiden» voordat het door de rechter was goedgekeurd?2 

Vraag 4
Welke stappen heeft DNB ondernomen om het faillissement van SecurCash in 
goede banen te leiden? Met wie heeft DNB overleg gehad over dit onder-
werp? 

Vraag 5
Heeft de DNB ook overleg gehad over dit onderwerp met concurrenten van 
SecurCash? Zo ja, wat is er bij deze gesprekken besproken? Deelt u de 
mening dat er schijn van belangenverstrengeling kan ontstaan als de 
concurrenten van SecurCash nauw betrokken zouden zijn bij het faillissement 
daarvan? 

Vraag 6
Wat vindt u er van dat de Amerikaanse aandeelhouders genoeg hebben van 
het bedrijf?3 Deelt u de mening dat ook de werknemers inspraak moeten 
hebben in de toekomst van het bedrijf? Wat wordt er gedaan om de belangen 
van de werknemers, hun baan en inkomen, te beschermen?

1 https://fd.nl/ondernemen/1284255/ondergang-van-securcash-is-een-kwestie-van-tijd
2 https://fd.nl/ondernemen/1284031/geldtransporteur-securcash-vraagt-faillissement-aan
3 https://fd.nl/ondernemen/1284255/ondergang-van-securcash-is-een-kwestie-van-tijd
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